



EXCITING OUTING TRAVEL & TOUR SDN BHD

五星假期旅游机构有限公司

(224823M)

NO. 15A, 1ST FLOOR, JALAN WAWASAN 4/1, BANDAR BARU AMPANG, 68000
SELANGOR, MALAYSIA.

WEBSITE : www.excitingouting.com

TEL : 603-4270 2888 FAX : 603-4270 5112

E-MAIL : enquiry@excitingouting.com

5 天 4 晚岷港/顺化/会安/巴纳山

第一天: 吉隆坡 - 岷港 - 会安

(午/晚)

抵达岷港机场后, 导游和司机欢迎您来到岷港国际机场, 然后前往当地餐厅享用午餐。午餐后, 前往会安古城。抵达会安, 导游将带您到会安周边游览, 探索这座古老城镇的魅力, 包括日本桥, Phuc Kien (福建) 大会堂, Tan Ky 古屋, 四处走走, 探索会安在当地市场。您可以在会安酒店享受传统音乐表演。晚餐前继续沿着 Thu Bon 河乘船 1 小时。入住酒店。会安酒店过夜。

第二天: 会安-顺化

(早/午/晚)

早餐后, 前往码头, 乘坐越南独特的竹篓船 **Bamboo basket boat** (探索现在宁静的椰子树两侧水道的过去的战争, 并听到双方士兵忍受的极端条件。回到会安市, 学习如何在 1 小时内制作灯笼, 并在自己完成后将其带回家。在当地餐厅吃午餐。Pm: 下午前往顺化市。到达会安市, 入住酒店。在当地餐厅享用晚餐。顺化市的酒店过夜。

第三天: 会安-岷港

(早/午/晚)

早餐后, 乘坐龙舟游览天姆寺 **Thien Mu Pagoda**, 乘船前往香水河 **Perfume River** 登船。接下来您将参观被称为阮朝时期 **Nguyen Kings** 王朝宫殿, Thai Hoa Palace, Nine Dynasty Urns, Noon Gate ... 紫禁城和外面九大炮, 旗塔, 古代博物馆。在餐厅吃午餐。下午: 参观嗣德皇陵 **Tu Duc's Tomb**, 在东巴市场购物, 然后返回岷港市。抵达岷港, 在当地餐厅享用晚餐。入住酒店。岷港市的酒店过夜。

第四天: 岷港

(早/午/晚)

早餐后, 乘车前往巴纳山 (**BANA HILL**) - 高海拔约 1500 米。早于 20 世纪初, 这里已是法国人的避暑胜地。近年当地政府将巴纳山重新发展, 打造成一个休闲度假区。在山上大兴土木, 大佛、寺庙, 辟建室内机动游乐场及大型空中城堡度假村等, 山顶 (高约 1487 米)。午餐后参观 **VONG NGUYET** 别墅、酒窖, 然后返回岷港。韩市场 (**HAN MARKET**) 购物后晚餐。晚宿岷港。

第五天: 岷港-吉隆坡

(早/午)

早餐后, Check out 酒店。然后参观当地人称为 **Ngu Hanh Son** 的大理石山。它由五座大理石山组成: Kim Son (金属), Moc Son (木头), Thuy Son (水), Hoa Son (火) 和 Tho Son (土壤)。您可以参观 Non Nuoc 石头村, 当地熟练的雕塑家创造了许多出口到世界各地的大理石产品。然后继续参观 **Son Tra** 半岛 - 一个自然生态区, 拥有野生和美丽的海滩, 可以参观灵应寺 **Ling Ung Pagoda**, 海拔超过 600 米, 可以欣赏到岷港市的壮丽景色。在当地餐厅享用午餐, 然后前往机场返回 - 马来西亚。

****实际行程路线的顺序可能配合当地情况作适当的调整****



团费: **RM2699/人 全包!**

日期: **17/03/2020**

团费包括: 旅游保险 / 小费 / 往返机票

航班: 吉隆坡-岷港 AK648 17/03/2020 1010-1150HRS
岷港-吉隆坡 AK641 21/03/2020 1545-1935HRS

*** 纯玩团 (全程不入购物店) ***

免费赠送:
机场接送





EXCITING OUTING TRAVEL & TOUR SDN BHD

五星假期旅游机构有限公司

(224823M)

NO. 15A, 1ST FLOOR, JALAN WAWASAN 4/1, BANDAR BARU AMPANG, 68000
SELANGOR, MALAYSIA.

WEBSITE : www.excitingouting.com

TEL : 603-4270 2888 FAX : 603-4270 5112

E-MAIL : enquiry@excitingouting.com

VIETNAM 5D4N DANANG/HUE/HOIAN/BANAHILL

DAY 1: KUALA LUMPUR-DANANG-HOI AN CITY -CITY

(L/D)

On arrival Da Nang airport, guide and driver welcome you at Da Nang International airport and transfer to local restaurant for lunch. After lunch, transfer to Hoi An ancient city. Arrival Hoi An, guide will take you to make a walking tour around Hoi An to explore the charming of this ancient town including **Japanese Bridge, Phuc Kien (Hokkien) Assembly Hall, Tan Ky ancient house**, walking around to discover the daily life of Hoi An in a local market. There will be a chance for you to enjoy a traditional music performance in a house Hoi An. Continue take 1 hour boat cruise along Thu Bon river before dinner. Check in hotel. Overnight at hotel in Hoi An.

DAY 2: HOI AN-CITY TOUR -HUE

(B/L/D)

After breakfast, transfer to wharf and take the Vietnamese unique **bamboo basket boat** to explore the now tranquil coconut-palm flanked waterways of a past war and hear of the extreme conditions endured by soldiers of both side. Back to Hoi An city and learn how to **make lantern** within 1 hour and bring it back home after you finish it by yourself. Lunch at local restaurant. PM: transfer to Hue City in the afternoon. Arrival Hue City, check in hotel. Dinner at local restaurant. Overnight at hotel in Hue City.

DAY 3: HOI-CITY TOUR-TRANSFER BACK TO DANANG CITY

(B/L/D)

After breakfast, take you to the boat landing on Perfume River by dragon boat visit **Thien Mu Pagoda**. Next you will visit the **Imperial Citadel** is known as the palace of Nguyen Kings' reign, Thai Hoa Palace, Nine Dynasty Urns, Noon Gate...inside of the Forbidden Purple City and the outside is in the Imperial city like Nine Holy Cannons, Flag Tower, Ancient Museum. Have lunch at a restaurant. PM: visiting **Tu Duc's Tomb, shopping at Dong Ba market** before transfer back to Da Nang city. Arrival Da Nang, dinner at local restaurant. Check in hotel. Overnight at hotel in Da Nang city.

DAY 4: DANANG-BANA HILL -DANANG

(B/L/D)

Breakfast in the hotel, transfer back to **Ba Na Hill Station**. You have chance to ride on a modern system of cable cars help you get a bird's eye view, very miraculous and attractive while enjoying a feeling of in the blue sky amidst the clouds and wind. You will visit some old French villas route as well as the suspension bridge, Nui Chua and the Mountain Peak (at height of 1487m) **Golden Bridge**. In the afternoon, visiting Vong Nguyet villa where we will visit the **wine cellar**. Continue visit Wax Museum and then go down by cable car and return to Da Nang city and shopping at **Han Market**. Dinner. Overnight in Da Nang.

DAY5: DANANG - KUALA LUMPUR

(B/L)

After breakfast, check out hotel and then visiting **Marble Mountain** also called **Ngu Hanh Son** by local people. It consist of five marble mountain: **Kim Son(metal), Moc Son(wood), Thuy Son(water), Hoa Son(fire) and Tho Son(soil)**. Rest at the foot of the mountain where you can visit Non Nuoc stone village, where the local skilful sculptors create many marble products which are exported to many countries worldwide. Then continue visiting **Son Tra peninsula** -a natural ecological area with wild and beautiful beaches for visiting **Ling Ung pagoda** which at over 600m above sea level offers stunning view of Da Nang city. Lunch at local restaurant before transfer to airport for flight home.

* The itinerary are subject to the final discretion of the Land Operator *



TOUR FARE : RM2699/PAX

ALL IN !

NO SHOPPING STOP

DATE : 17/03/2020

FREE:

Airport TRANSFER



Tour fare includes: Travel Insurance / Tips / Round Trip Tickets

Flight Details: KUL-DAD AK648 17MAR2020 1010-1150HRS
DAD-KUL AK641 21MAR2020 1545-1935HRS